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Protokoll styrelsemöte 2023-05-07 

NUMMER: 3 
Styrelsemöte 2023-05-07 
Plats: Härnösands ridklubb  
Tid: kl. 18-20 
 
Närvarande: Caroline Frank, Pelle Häggström, Andreas Hoff Carola Pålsson, Charlotte Norén, 
Marie-Louise Lunneborg, Pelle Häggström, Lillemor Andersson, Marie Häggström. 
 
Personalrepresentant: 
Anna Johansson representerar ridskolepersonal och deltar digitalt mellan kl 18:15-18:30.:  
 
§1 Mötet öppnas 

Marie Häggström öppnar mötet. Caroline Frank väljs som sekreterare.  
 
§2 Val av justerare 
 Andreas Hoff 
 
§3 Föregående protokoll  
 Läggs till handlingarna.  
 
§4  Sponsorgruppen och dialog om prissättning av skyltar (I/D/B) 

Beslut om att sänka priserna på sponsorskyltarna från 5000 kr till 3500 kr, företaget betalar själva för 
skylttillverkningen.    

§5  Info från ridskolepersonalen (I) 

Info kring ridskolehästarna. Klubben ska eventuellt starta en juridisk process mot en hästsäljare. Hittills 
har vi bara stämt av med en jurist. Styrelsen blir informerade kring hur bemanningen ska se ut fram till 
sommarbetet.  

§6  Info från ordförande (I) 

Johanna Lagerhall har sagt upp sin anställning, hon har en månads uppsägningstid. Hemab kommer 
inom kort laga en fjärrvärmeläcka i hagen mellan parkeringen och familjen Hoff. Underhållslistan 
efterfrågas från kommunen. Nytt möte med kommunen är på gång.  

§7  Info från kassör (I) 

Inget nytt att informera.   

§8                     Arbetsgrupper – rapporter nuläge (I) 

a. Sponsorgruppen  
Nya medlemmar till gruppen behövs. Carola utses som styrelsens representant.  

b. Tävlingssektionen  
Inget nytt. 

c. Kommunikationsgruppen  
Bilderna på personalen, styrelsen och U-sek 

d. Boxgruppen  
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Offerter behövs för att skicka in till Allmänna arvsfonden när dom finns på plats så börjar vi 
bidragsansökningarna.  

e. Anläggning  
Inget nytt. 

f. Medlemsgrupp  
Caroline ansvarar för en sommaravslutning. 

g. Personalutskott 
Inget nytt. 

§9.           Behovsanalys – effektivisering: rapport från arbetsmöte (I/D/B) 

Beslut: Årets prognos pekar mot ett större underskott, åtgärdsförslag tas fram för att nå en ekonomi i 
balans.   

§10         Arbetsordning och ny Delegationsordning (B) 

Beslut: Ridskolechefen får ett utökat ansvar för sponsringsarbetet. Sponsorfakturering görs av 
ridskolechefen varje år i februari. Se delegationsordningen.  

§11  Nästa möte, samt årsplanering av datum för möten 2023 

Förslag på mötesdag: måndagar, Marie återkommer med förslag inför hösten.  

§12  Övriga frågor 

Svenska ridsportförbundet har haft årsmöte och vår medlem Kristina Törnered blev invalt i Disciplin-
nämnden. Vi publicerar nyheten på våra sociala medier.  

Beslut: Vi gör en försäljning av New body. Samt ger ridskolechef i uppgift att ta fram årshjul för 
försäljningar.  

§13 Mötet avslutas  

I – Information    B- Beslutspunkt 

D-Diskussion 

Välkommen! 
 
 

Marie Häggström     Caroline Frank 

(mötesordförande)   (mötessekreterare) 
 
 

Andreas Hoff 
(justerare)  


